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Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Iktatószám: DFV/1633-2/2024. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Tárgy: Jegyzőkönyv Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 

30-án (kedden) 13:00 órakor megtartott soron következő nyilvános üléséről. 

 

Az ülés helye: A Polgármesteri Hivatal 6. sz. ülésterme 

 

Az ülésen jelen volt: 

Horváth Zsolt    polgármester 

dr. Süveges Árpád Róbertné alpolgármester 

Géczi László Balázs  képviselő 

Jákli János   képviselő 

Kiss Lajos Csaba  képviselő 

Lipták Tamás   képviselő 

Széles János   képviselő 

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző 

 

Jelen voltak még a csatolt jelenléti íven szereplő személyek. 

 

Horváth Zsolt polgármester: Köszöntötte az ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy a 

megjelent 7 képviselővel a Képviselő-testület határozatképes. A jegyzőkönyv vezetésére 

felkérte dr. Lóki-Sánta Renáta köztisztviselőt, a jegyzőkönyv hitelesítésére pedig Jákli János 

képviselőt. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető és a hitelesítő személyét, 

valamint az ülés napirendjeit az alábbiak szerint: 

 

 

TERVEZETT NAPIRENDI PONTOK 

 

Nyilvános ülés 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Előadó: dr. Boldoczki Krisztina jegyző 

 

2. Polgármesteri hatáskörben 2024. I. negyedévben hozott 

kötelezettségvállalásokról beszámoló 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

 

3. 2024. évi költségvetési rendelet 1. számú módosítása, indokolás 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-

, Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság, Városfejlesztési,- Idegenforgalmi,- Mezőgazdasági és Környezetvédelmi 

Bizottság 
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4. Belső ellenőrzési jelentés elfogadása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság 

 

5. Helyi adórendelet módosítása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság 

 

6. Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha főigazgatói pályázat 

elbírálása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

7. Dunaföldvári Művelődési Központ és Könyvtár, valamint a Dunaföldvár 

Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ bérigénye 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

 

8. Dunaföldvári Túrázók Természetvédelmi és Idegenforgalmi Egyesület támogatási 

kérelme túranap lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

9. A Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club beszámolója 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

10. A Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club támogatási kérelme 

„Dunaföldvár-Bölcske bringatúra” lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

11. A Dunaföldvári Football Club beszámolója a 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

12. A Dunaföldvári Football Club megítélt támogatás jogcímének megváltoztatása 

iránti kérelme 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság, Városfejlesztési,- Idegenforgalmi,- 

Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 
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13. A Part-Oldalak Kulturális Egylet beszámolója a 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

14. Szent Rókus Borlovagrend támogatási kérelme 20. születésnapi rendezvény 

lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

15. Javaslattétel a Tolna Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése által 

adományozható kitüntető díjakra 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság, Ügyrendi,- Közrendvédelmi és Jogi Bizottság 

 

16. Külföldi állampolgárok ingatlanszerzési ügye 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

17. Egyebek 

 Szóbeli tájékoztatás Szent István szobor áthelyezésének ügyében 

 

A napirendi pontok tárgyalása előtt a lakosság részéről Dull Béláné és Árvainé Wolner Edit 

kért szót. 

 

Dull Béláné 7020 Dunaföldvár, Tavasz utca 6. szám alatti lakos: Megköszönte a Képviselő-

testületnek, hogy a Tavasz utcában a kérelmüknek megfelelően megépült az út. A Képviselők 

munkájához további sok sikert és jó egészséget kívánt.  

 

Árvainé Wolner Edit 7020 Dunaföldvár, Tavasz utca 6. szám alatti lakos: Szintén 

köszönetet mondott az útépítést miatt. Felajánlotta, hogy amennyiben engedélyt kap rá, úgy 

fákat szeretnének ültetni a közterületre. Ezzel szerényen, de hozzájárulnának a terület 

zöldítéséhez. Ezt térítésmentesen ajánlotta fel köszönetképpen.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Megköszönte, hogy személyesen jelentek meg. Örömmel 

fogadta a fa ültetésre vonatkozó felajánlást. Jó egészséget kívánt a megjelent Tavasz utcai 

lakosoknak.  

 

A napirendi pontok tárgyalását megelőzően Horváth Zsolt polgármester elismerését és 

köszönetét fejezte ki Dr. Palkó Ágnesnek a város lakosainak érdekében végzett háziorvosi 

munkájáért, valamint köszöntötte Dr. Rideg Attilát, aki 2024. május 1-től a III. számú 

háziorvosi körzet háziorvosaként látja el feladatait. 

 

13:11 perckor Jákli Viktor képviselő megérkezett. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 
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Dr. Rideg Attila III. számú háziorvosi körzet háziorvosa: Megköszönte a bemutatást. 

Köszöntötte a lakosságot és a Képviselő-testületi ülésen megjelenteket. Megköszönte, hogy a 

Képviselő-testület bizalmat szavazott neki. Röviden ismertette a munkatapasztalatait.  

 

13:13 perckor Jákli Mihály képviselő megérkezett. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 

 

Horváth Zsolt polgármester: Megköszönte a rövid bemutatkozást. Munkájához sok sikert és 

jó egészséget kívánt.  

 

13:14 perckor dr. Süveges Árpád Róbertné elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 

 

13:14 perckor Dr. Rideg Attila, Dull Béláné, és Árvainé Wolner Edit elhagyta az üléstermet. 

 

 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Előadó: dr. Boldoczki Krisztina jegyző 

 

 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen szavazattal: 

 

87/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a lejárt határidejű 

határozatokról szóló tájékoztatást az 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Boldoczki Krisztina jegyző 

Értesül:  titkársági ügyintéző 

 

 

2. Polgármesteri hatáskörben 2024. I. negyedévben hozott 

kötelezettségvállalásokról beszámoló 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: A bizottság ülésén a gépi földmunkákra 

vonatkozóan merültek fel kérdések, melyre a polgármester és az alpolgármester is kielégítő 

választ adott, így a bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta a határozati javaslatot.  

 

Jákli Mihály képviselő: Megkérdezte, hogy a kifizetett földmunka mire vonatkozott?  

 

Horváth Zsolt polgármester: A volt „dögkút” rendbetétele során keletkezett földmunka volt 

ez. Illetve készült köré egy kerítés, mely az illegális szemétlerakásokat kívánja 

megakadályozni. Tehát ebben az összegben a területrendezést és a kerítés telepítést is benne 

van. A területen a továbbiakban a városban keletkezett zöldhulladékot fogják a 

városgazdálkodás dolgozói ledarálni. A kerítéshez a kulcs a városgazdálkodás vezetőjénél van.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen szavazattal: 

 

88/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

A Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Képviselő-testület Szervezeti 

és Működési Szabályzatáról szóló 19/2020. (IX.28.) önkormányzati rendelet 4.§ (7) bekezdése 

alapján tett kötelezettségvállalásokról szóló tájékoztatást elfogadja. 

 

Felelős:  polgármester 

Határidő:  azonnal  

Erről értesülnek:  
1. Pénzügyi és Adó Iroda 

 

 

13: 17 perckor dr. Süveges Árpád Róbertné képviselő megérkezett. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 

 

3. 2024. évi költségvetési rendelet 1. számú módosítása, indokolás 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-

, Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság, Városfejlesztési,- Idegenforgalmi,- Mezőgazdasági és Környezetvédelmi 

Bizottság 

 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Elmondta, hogy a 

költségvetés módosítására vonatkozó rendelet-tervezetet minden bizottság előzetesen 

megtárgyalta.  
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Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: A költségvetési rendelet 1. számú 

módosítása a meghozott Képviselő-testületi döntések átvezetését jelenti. A bizottság 

egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet-tervezetet.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet tervezetet.  

 

Lipták Tamás az Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi Bizottság elnöke: A bizottság 

egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet tervezetet.  

 

Jákli Viktor a Városfejlesztési,- Idegenforgalmi,- Mezőgazdasági és Környezetvédelmi 

Bizottság elnöke: A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet tervezetet.  

 

Jákli Mihály képviselő: Megkérdezte, hogy a költségvetési rendelet-tervezet 8. számú 

mellékletében az eszközbeszerzés és felújítási kiadások mire vonatkoznak?  

 

Horváth Zsolt polgármester: Az eszközbeszerzésre vonatkozó keretből még nem használt fel 

az önkormányzat. A felújítási keret terhére pedig egy iroda kerülne kialakításra a 

Városgazdálkodás telephelyén, ahol a vásár, piac és bérlakás ügyintéző kapna helyet. Ez a 

beruházás még nem kezdődött meg.  

 

Jákli Mihály képviselő: Nehezményezte, hogy ezen beruházásról a városfejlesztési bizottság 

nem kapott előzetesen tájékoztatást. A zeneiskola beruházás megkezdéséről se kapott a 

bizottság tájékoztatást. 

 

Lipták Tamás képviselő: Ezen beruházásokról a Képviselő-testület hozott döntést, melyet a 

költségvetési rendelet tartalmaz. Javasolta, hogy azt olvassa el a rendeletet a Képviselő Úr.  

 

Jákli Mihály képviselő: Olvasta a költségvetési rendeletet, a beruházások megvalósulásáról 

tudott. A kijelölt műszaki ellenőr nevében szólalt most fel, aki nem tudott arról, hogy 

megkezdődött a beruházás.  

 

Széles János képviselő: Elmondta, hogy vannak olyan napirendek, amelyeket nem minden 

bizottság tárgyal előzetesen, de ez nem azt jelenti, hogy előkészítetlenül kerül a Képviselő-

testület elé döntésre. Ettől függetlenül jogosnak tartotta Jákli Mihály felvetését.  

 

Horváth Zsolt polgármester: A döntéshozatali mechanizmus az eddigiek szerint, a 

megszokott módon zajlik. A Képviselő-testületi döntések előkészítése során figyelünk arra, 

hogy az arra jogosult bizottság tárgyalja a témát.  

 

Jákli Viktor képviselő: Az ügy tisztázása érdekében elmondta, hogy itt most azt 

nehezményezte a városfejlesztési bizottság, hogy a beruházás kezdetéről és a végéről nem 

kaptak tájékoztatást. Tudomása szerint Ambrus György a beruházások felügyeletével meg van 

bízva, mégsem kapott tájékoztatást a beruházás megkezdéséről.  

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Irodavezető: Elmondta, hogy jelenleg 3 

beruházásról döntött a Képviselő-testület. Egyik beruházásban sincs kijelölve műszaki 

ellenőrzésre sem Ambrus György, sem Viczai János, így nem kötött velük szerződést az 

önkormányzat. Javasolta, hogy a későbbi vitás helyzetek elkerülése végett, hozzon döntést a 

testület arról, hogy 1-1 beruházás során automatikusan szerződjön az önkormányzat valakivel 
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a beruházások felügyeletére vagy sem. Lehet erre vonatkozóan olyan döntést is hozni, hogy az 

minden beruházásra érvényes legyen.  

 

Jákli Viktor képviselő: Javasolta, hogy folyamatos legyen a műszaki ellenőr megbízatása, 

minden beruházás tekintetében.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Javasolta, hogy a beruházások felügyeletére civil kontroll 

létrehozásáról döntsön a Képviselő-testület. A költségvetési rendelet elfogadását megelőzően 

javasolta, hogy erről szavazzon a testület. Hozzátette, hogy most csak a kezdeményezésről dönt 

a Képviselő-testület, majd a soron következő ülésen előterjesztésre kerülnének az erre 

vonatkozó részletszabályok, valamint az ehhez szükséges fedezet is megjelölésre kerülne.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 

 

89/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. a 2024. évi költségvetésbe kerüljön betervezésre keretösszeg - a beruházások, 

felújítások műszaki ellenőrzésén felül - szakmai ellenőrzésre. 

2. az 1. pontban foglaltaknak megfelelően kerüljön a 2024. évi költségvetési rendelet 

módosítása előkészítésre és beterjesztésre. 

 

Felelős:  polgármester 

Határidő:  soron következő Képviselő-testületi ülés  

Erről értesülnek:  
1. Pénzügyi és Adó Iroda 

 

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester ezt 

követően szavazásra bocsájtotta a 2024. évi költségvetés 1. számú módosításáról szóló rendelet-

tervezetet.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi rendeletet hozta 9 igen szavazattal: 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2024. (V. 6.) 

önkormányzati rendelete az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024. 

(II.29.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

13:34 perckor Viczai János elhagyta az üléstermet. 

 

4. Belső ellenőrzési jelentés elfogadása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 
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Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság 

 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: Kérte, hogy amennyiben jogszabályi 

rendelkezések alapján van rá lehetőség, úgy a belső ellenőrzési jelentéseket a beérkezést 

követően tárgyalhassa a Képviselő-testület, ne évente 1 alkalommal kerüljön napirendre. Kérte, 

hogy ha belső ellenőrzési jelentés elkészül, akkor arról kapjon email formájában tájékoztatást 

a Képviselő-testület, hogy ha akar, élhessen betekintési jogával a képviselő. Hozzátette, hogy 

ő a mai napon élt ezzel a jogával és elolvasta a jelentéseket. A bizottság egyhangúlag 

elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

 

Lipták Tamás az Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi Bizottság elnöke: A bizottság 

egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet tervezetet.  

Javaslattal élt, hogy a képviselő költségvetési keretösszeg kerüljön megemelésre, hogy valóban 

fejenként nettó 500 000 Ft-ot tudjanak felajánlani a Képviselők. Ez a támogatás csak 

dunaföldvári civil szervezetnek ajánlható fel, mellyel tételesen el kell számolniuk. Ezzel is a 

civil szervezetek működését támogatná a Képviselő-testület.  

 

Széles János képviselő: Véleménye szerint van létjogosultsága a keretösszeg megemelésének, 

tekintettel arra hogy idén a civil szervezetek támogatása a szokásosnál is alacsonyabb volt. Ezt 

a pénzt csak olyan civil szervezetnek lehet felajánlani, akik Dunaföldváron végeznek 

tevékenységet. Véleménye szint itt a kormányhivatal állásfoglalása adott, a problémát az oldja 

meg ha megemeljük a képviselői költségvetési keretet összegét. Megkérdezte az ügyrendi 

bizottság elnökét, hogy tesz-e javaslatot SZMSZ módosításra, mert joguk van erre vonatkozóan 

javaslatot tenni.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Javaslatot tett arra, hogy képviselői költségvetési keretösszeg 

megemeléséről az egyebek napirendi pontban döntsön a Képviselő-testület.  

 

13:56 perckor Géczi László Balázs képviselő elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 

 

Jákli Mihály képviselő: Visszatért a belső ellenőrzési jelentés tartalmára és megkérdezte, hogy 

hogyan történhet, hogy nem teljesen kitöltött kérelmeket is befogadtak a hivatali dolgozók? Ezt 

a hiányosságot a belső ellenőrzési jelentésben olvasta.  

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Elmondta, hogy a szociális kérelmek esetében merült fel ez 

problémaként. Jellemzően ezen a területen az ügyfelek a papír alapú kérelmeket preferálják. 

Valóban előfordul egy-egy esetben, hogy hiányosan érkezik be kérelem, de ha az adat a hivatal 

szakrendszereiben rendelkezésre áll és az ügy érdemi elbírálását nem befolyásolja, akkor nem 

küldenek ki hiánypótlást a kollégák, ezzel gyorsítva az ügyintézési folyamatot. Az intézkedési 

tervben megfogalmazásra került, hogy az ügyintézők fokozottabban ellenőrizzék a beérkező 

papír alapú kérelmeket.  

 

13:58 perckor Géczi László Balázs képviselő visszatért. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 
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Kiss Lajos Csaba képviselő: Mi történne, ha a Képviselő-testület nem fogadná el a belső 

ellenőrzési jelentést?  

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Ebben az esetben a Tolna Vármegyei Kormányhivatal 

törvényességi felügyeleti eljárást fog kezdeményezni. Hozzátette, hogy a jogszabály a 

Képviselő-testület részére két esetben határoz meg feladatot a belső ellenőrzési jelentésekkel 

kapcsolatban. Az egyik a belső ellenőrzési terv elfogadása, a másik pedig a belső ellenőrzési 

jelentés jóváhagyása. E között pedig a jegyző feladata és felelőssége, hogy intézkedési tervet 

készítsen és az abban foglaltakat betartassa.  

 

Jákli János képviselő: Megköszönte a tájékoztatást. Kérte, hogy a jövőben a beérkezett belső 

ellenőrzési jelentésekről e-mail formájában kapjanak tájékoztatást a Képviselő-testület tagjai, 

hogy betekintési jogukkal élhessenek.  

 

Úr-Hosszú Edina Ilona Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha Igazgatója: 

Reagált az intézménye vonatkozásában a belső ellenőrzési jelentésben foglaltakra. Elmondta, 

hogy a feltárt hiányosság a konyhában kialakult többletmunka miatt történt, melyet 

munkaszervezéssel azóta megoldottak.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Elmondta, hogy a Dunaföldvári Polgármesteri Hivatal törvényes 

működéséért a jegyző felel. A képviselők pedig a belső ellenőrzési jelentések tartalmát 

betekintési jogukkal élve megismerhetik, ezt elismerte. Megköszönte az észrevételeket, 

hozzászólásokat.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen 1 nem szavazattal: 

 

90/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2023. évi Belső 

ellenőrzési jelentést elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Boldoczki Krisztina jegyző 

Értesül: 

1. Paksi Többcélú Kistérségi Társulás 

2. Polgármesteri referens 

 

 

5. Helyi adórendelet módosítása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi 

Bizottság 

 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Lipták Tamás az Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi Bizottság elnöke: Ismertette az 

előterjesztésben foglaltakat. Örömmel nyugtázta, hogy ezentúl POS terminálon keresztül is be 

lehet a helyi adókat fizetni. A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolta a rendelet-tervezetet.  

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: A bizottság egyhangúlag elfogadásra 

javasolta a rendelet-tervezetet.  

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Pontosításként hozzátette, hogy kizárólag a magánszemély 

kommunális adóját lehet bankkártyás fizetés útján teljesíteni a hivatalban.  

 

Jákli Mihály képviselő: Megkérdezte, hogy az iparűzési adót is be lehet fizetni POS terminálon 

keresztül? A csekkek a továbbiakban is kiküldésre kerülnek? 

 

14:15 perckor Széles János képviselő elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Nem, csak a magánszemély kommunális adóját lehet POS 

terminálon keresztül befizetni. A jogszabályok alapján a továbbiakban is biztosítani kell a 

természetes személyeknek a csekkes fizetési módot is. A továbbiakban is az értesítőkkel 

egyidejűleg kiküldésre kerülnek a csekkek is, az ügyfelek pedig eldönthetik, hogy milyen 

módon fizetik be az adót. Ezzel a módosítással az ügyfeleknek kedvez a hivatal.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester ezt 

követően szavazásra bocsájtotta az adórendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet.  

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi rendeletet hozta 8 igen szavazattal: 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 8/2024. (V. 6.) 

önkormányzati rendelete az a magánszemély kommunális adójáról szóló 

18/2014.(XI.28.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

 

6. Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha főigazgatói pályázat 

elbírálása 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. A bizottság egyhangúlag 

elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. Megköszönte, az Igazgató Asszony előző 5 évi 

munkáját és örömmel vette, hogy ismételten benyújtotta a pályázatát.  

 

Úr-Hosszú Edina Ilona Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha Igazgatója: 

Megköszönte a Képviselő-testület eddigi bizalmát, bízik benne, hogy a jövőben is hatékonyan 
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és eredményesen tud majd működni az intézmény. Bizalmat kért a továbbiakban is az intézmény 

vezetésére a Képviselő-testülettől.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Megköszönte az Igazgató Asszony eddigi munkáját. Kérte, hogy 

röviden adjon tájékoztatást az óvodai beiratkozásról.  

 

Úr-Hosszú Edina Ilona Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha Igazgatója: 

A vártnál több gyermek jelentkezett. 89 fő óvodás iratkozott be, mely 4 kiscsoport indítását 

teszi szükségessé. Ez azt jelenti, hogy minden óvodai telephelyen indul a 2024/2025-ös nevelési 

évben kiscsoport. Az iskolába pedig 92 fő tanköteles gyermek megy el.  

 

Jákli Mihály képviselő: Megkérdezte, hogy az Igazgató asszony hozzájárult-e a nyilvános 

döntéshozatalhoz?  

 

Horváth Zsolt polgármester: Úr-Hosszú Edina pályázati anyagában hozzájárult, hogy a 

Képviselő-testület nyilvános ülésen hozza meg a kinevezéséről szóló döntést. Megköszönte az 

óvodai beiratkozással kapcsolatos tájékoztatást. Az Igazgató Asszony munkájához sok sikert 

kívánt.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen szavazattal: 

 

91/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a munkáltatói jogkör 

gyakorolója úgy döntött, hogy  

1. 2024. augusztus 1-től 2029. július 31-ig Úr-Hosszú Edina Ilonát (született: Hosszú 

Edina Ilona, Székesfehérvár, 1977.10.08., anyja neve: Szűcs Mária Ilona, lakóhely: 

7020 Dunaföldvár, Paksi utca 83.) bízza meg a Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, 

Bölcsőde és Konyha főigazgatói feladatainak ellátásával. 

2. Úr-Hosszú Edina Ilona illetményét a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023. évi 

LII. törvény 88/A.§ (1) bekezdés c) pontja és a pedagógusok új életpályájáról szóló 

2023. évi LII. törvény végrehajtásáról szóló 401/2023. (VIII. 30.) Korm. rendelet 

102.§ (2) bekezdés e) pontja alapján az alábbiak szerint állapítja meg: 

   Havi illetmény összege:     685 500 Ft. 

   Főigazgatói megbízási díj, mértéke: 54 %:  285 552 Ft. 

   Illetmény összesen:      971 052 Ft. 

3. felhatalmazza az egyéb munkáltatói jogkört gyakorló polgármestert a főigazgatói 

megbízás aláírására és az egyéb munkáltatói döntések meghozatalára. 

 

Határidő:   

1 a vezetőt érintő változások átvezetése a törzskönyvi nyilvántartáson: 2024. augusztus 

15. 

2 vezetői megbízás elkészítése: 2024. július 31. 

 

Felelős:  polgármester 
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  jegyző 

Erről értesül: 

1. Úr-Hosszú Edina Ilona 

2. Dunaföldvári Eszterlánc Óvoda, Bölcsőde és Konyha 

3. Magyar Államkincstár 

4. Pénzügyi és Adó Iroda 

5. Érintett ügyintéző (törzskönyvi nyilvántartás átvezetése) 

 

 

14:23 perckor Széles János képviselő visszajött. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 

 

7. Dunaföldvári Művelődési Központ és Könyvtár, valamint a Dunaföldvár 

Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ bérigénye 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: A bizottság egyhangúlag az alábbi 

módosítássokkal javasolta elfogadni a határozati javaslatot: 

 a Dunaföldvári Művelődési Központ és Könyvtár részére egyéb pótlék jogcímen 2024. 

január 1-től 2024. december 31-ig engedélyezze 11 fő munkavállaló 5 %-os 

bérfejlesztését, melynek elosztását javasolja differenciáltan megvalósítani. 

 a bérfejlesztéshez szükséges 3 797 000 Ft-ot a 2024. évi költségvetés általános 

tartaléka terhére biztosítsa. 

 a Dunaföldvár Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ 

részére egyéb pótlék jogcímen 2024. január 1-től 2024. december 31-ig engedélyezze 

8 fő részére az 5 %-os bérfejlesztést, melynek elosztását javasolja differenciáltan 

megvalósítani. 

 a bérfejlesztés megvalósításához szükséges pénzügyi fedezet a Dunaföldvár Család- és 

Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ költségvetésében rendelkezésre 

áll. 

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 

 

92/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és 

úgy határozott, hogy 

1. a Dunaföldvári Művelődési Központ és Könyvtár részére 2024. január 1-jétől 

engedélyezi a 11 fő munkavállaló 5%-os bérfejlesztését. 
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2.  Az 1. pontban meghatározott bérfejlesztés megvalósításához a (K1: 3 360 000 Ft, K2: 

437 000 Ft) 3 797 000 Ft-ot biztosít 2024. évi költségvetés általános tartaléka terhére.  

3. a Dunaföldvár Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ részére 

2024. január 1-jétől engedélyezi 8 fő részére az 5%-os bérfejlesztést. A bérfejlesztés 

megvalósításához (K1: 2 040 000 Ft, K2: 266 000 Ft) a pénzügyi fedezet rendelkezésre 

áll. 

4. felhatalmazza a költségvetési szervek vezetőit a munkaszerződések, kinevezések 

módosítására, jognyilatkozatok megtételére. 

5. a 2024. évi költségvetés módosítását a 1-2. pontjai szerint szükséges előkészíteni és 

beterjeszteni a képviselő-testület elé. 

 

Határidő:  2024. május 15. 

Felelős:  Pataki Dezső igazgató 

  Jung Katalin igazgató 

Értesülnek:   
1. Dunaföldvári Művelődési Központ és Könyvtár 

2. Dunaföldvár Család- és Gyermekjóléti Szolgálat és Alapszolgáltatási Központ 

3. Személyi- és munkaügyi ügyintéző 

4. Pénzügyi és Adó Iroda 

 

 

14:26 perckor Úr-Hosszú Edina, Jung Katalin elhagyta az üléstermet.  

14:26 perckor Dr. Süveges Árpád Róbertné elhagyta az üléstermet. A jelen lévő képviselők 

száma: 8 fő.  

 

8. Dunaföldvári Túrázók Természetvédelmi és Idegenforgalmi Egyesület támogatási 

kérelme túranap lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: A bizottság 250.000 Ft-os támogatás 

megítélésével elfogadásra javasolta a határozati javaslatot.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság szintén 250.000 Ft támogatás odaítélését javasolta. 

 

14:27 perckor Dr. Süveges Árpád Róbertné visszajött. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot 250. 000 Ft támogatás odaítélésével.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 
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93/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. a Dunaföldvári Túrázók Természetvédelmi és Idegenforgalmi Egyesület (a 

továbbiakban: Egyesület, székhely: 7020 Dunaföldvár, Baross utca 15., 

adószám:18730630-1-17) kérelmére 250 000 Ft működési célú támogatást nyújt az 

Egyesület részére a Beszédes Túranaphoz. 

2. az 1. pontban meghatározott támogatás fedezetét az Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 4/2024. (II.29) önkormányzati rendelet általános tartaléka 

biztosítja. 

3. az 1. pontban foglaltakra tekintettel Dunaföldvár Város Önkormányzata az 

államháztartáson kívüli források átvételéről és az önkormányzat által államháztartáson 

kívülre nyújtott támogatásokról szóló 23/2023.(IX.29.) önkormányzati rendelet szerint 

megállapodást köt az Egyesülettel. 

4. a 2. pont szerinti támogatás felhasználásának határideje: 2024. augusztus 31. 

5. a 2. pont szerinti támogatás elszámolásának határideje: 2025. január 31. 

6. felhatalmazza a polgármestert a megállapodás, valamint a szükséges jognyilatkozatok, 

intézkedések megtételére, a megállapodások aláírására. 

 

Határidő:  civil szervezetek értesítésére: 2024.05.10.  

  megállapodások elkészítésére: 2024.05.10. 

Felelős:  Horváth Zsolt polgármester 

Erről értesül: 

1. Kérelmező 

2. Pénzügyi és Adóiroda 

3. Titkársági ügyintéző 

 

 

9. A Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club beszámolója 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság kérte a beszámoló kiegészítését a 2023. évre vonatkozó pénzügyi 

adatokkal. Erre vonatkozóan kapott megkeresést az egyesület?  

 

Horváth Zsolt polgármester: Nem. Hozzátette, hogy véleménye szerint a Képviselő-testület 

csak a nyújtott támogatások vonatkozásában kérhet be pénzügyi elszámolásra vonatkozó 

adatokat az egyesületektől. A civil szervezetek működésének törvényességi felügyeletét az 

Országos Bírósági Hivatal látja el, ahová a szervezeteknek az éves működésükre vonatkozó 

pénzügyi beszámolót tárgyév május 31-ig kell megküldeni. Ezt a beszámolót bárki megtekinteti 

az interneten, mert közhiteles nyilvántartás tartalmazza.  
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Kiss Lajos Csaba képviselő: Válaszul elmondta, hogy a közhiteles nyilvántartást ismeri, de 

oda csak hónapokkal később kerülnek fel a beszámolók. Ahhoz, hogy a továbbiakban támogatni 

tudja ezt a két szóban forgó egyesületet ahhoz részletesebb pénzügyi beszámolót vár tőlük.  

 

Széles János képviselő: Egyetértett Horváth Zsolttal. Az egyesületeknek a kapott 

támogatásokkal kell tudniuk elszámolni, egyéb beszámoló nem kérhető tőlük.  

 

Jákli Mihály képviselő: Egyetért Széles János képviselővel. Javasolta hogy legközelebb hívják 

meg az egyesületi vezetőket is, őket is meg kellett volna hallgatni ilyen ügyekben.  

  

dr. Süveges Árpád Róbertné alpolgármester: Elmondta hogy a Holler UNFC, a 

Dunaföldvári FC és a város között 3 oldalú megállapodás van. Nehezményezte, hogy ha 

támogatást igényelnek, nem csatolnak hozzá részletes pénzügyi terveket. Csak akkor 

együttműködőek az egyesületek, ha támogatásra van szükségük.  

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Az éves beszámolókat a háromoldalú megállapodás alapján 

kell benyújtaniuk az egyesületeknek. A működési támogatás elsődlegesen a pályafenntartásra 

vonatkozik. Amennyiben a képviselő-testület további adatokra kíváncsi, akkor módosítani kell 

a háromoldalú megállapodást. Ezt volt az oka, hogy nem került bekérésre újabb pénzügyi 

beszámoló az egyesületektől, mert azt a jövőre vonatkozóan kell akkor benyújtaniuk, 

amennyiben módosításra kerül a háromoldalú megállapodás.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Elmondta, hogy a Dunaföldvári Football Club nem tudna a 

Holler UNFC nélkül működni, ez az egyesület biztosítja számukra az utánpótlást. Ezért van 

összekapcsolva a két egyesület. Véleménye szerint jogilag nincs lehetősége arra a Képviselő-

testületnek, hogy az éves működési beszámolónál több adatot kérjen be. Az egyesületek a 

sportpályának jó gazdái, számos felújítást valósítottak meg az utóbbi években.  

 

Kiss Lajos Csaba képviselő: Azt javasolta, hogy ne csak az év elején benyújtott kérelmek 

mellé kelljen részletes költségvetést benyújtani, hanem kéri, hogy az év közben beérkezett 

kérelmek mellé is kelljen formanyomtatványként pénzügyi beszámolót csatolni. Az alapos 

döntéshozatalhoz ezek szükséges adatok. Véleménye szerint a Képviselő-testületnek van joga 

pénzügyi beszámolót kérni. Ha ezt nem nyújtja be az egyesület, akkor abból egyértelmű 

levezethető a hozzáállásuk. A football kapja Dunaföldváron a legmagasabb civil támogatást. 

Véleménye szerint a további támogatások odaítéléséhez szükséges, hogy részletesebb 

pénzforgalmi szemléletű beszámolót nyújtsanak be az egyesületek. Az oktatási bizottság 

javaslatát javasolta szavazásra bocsájtani.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot a Képviselő-testületi tagok módosító javaslatával 

kiegészítve. 

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 7 igen és 2 tartózkodik szavazattal: 

 

94/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  
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1. a Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club (7020 Dunaföldvár, Liszt Ferenc utca 10., 

nyilvántartási száma: 17-02-0001722, adószám: 18867655-1-17) 2023. évre vonatkozó 

beszámolóját elfogadja 

2. kéri a beszámoló kiegészítést a soron következő képviselő-testületi ülésre a 2023. évi 

részletes pénzügyi beszámolóval.  

 

Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés 

Felelős: Horváth Zsolt polgármester 

Értesül:  
1 Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club 

2 Titkársági ügyintéző 

 

 

10. A Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club támogatási kérelme 

„Dunaföldvár-Bölcske bringatúra” lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: Ismertette az előterjesztésben 

foglaltakat. Elmondta, hogy figyelembe véve az város általános tartalékkeret helyzetét és a 

következetességet, így a bizottság 250.000 Ft-os támogatás megítélésével javasolta elfogadásra 

a határozati javaslatot.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság nem javasolta a kérelem támogatását.  

 

Jákli Mihány képviselő: Az előző években is támogatta a Képviselő-testület a rendezvényt?  

 

dr. Boldoczki Krisztina jegyző: Igen.  

 

dr. Süveges Árpád Róbertné alpolgármester: Nem javasolta a kérelem támogatását. 

Nehezményezte, hogy a kérelem nem év elején érkezett be, holott egy ilyen kaliberű 

rendezvény megszervezéséhez nem áprilisban kezd hozzá az egyesület. Véleménye szerint az 

egyesület tudta év elején, hogy megszervezi a bringatúrát, mégsem adott be kérelmek a civil 

szervezetek számára meghirdetett pályázat során sem. Az általános tartalékkeret jelenlegi 

állapota nem engedi az ilyen magas összegű kérelmek támogatását. Ha történik egy 

pincebeszakadás pl. akkor nem is marad tartaléka az önkormányzatnak. Felelős döntéshozatalra 

hívta fel a figyelmet. Jó javaslatnak tartotta Kiss Lajos Csaba képviselő javaslatát az eseti 

kérelmekhez benyújtandó pénzügyi formanyomtatvány kidolgozására. Ez az év eleji kérelmek 

esetében is könnyebbé teszi az elbírálás. Véleménye szerint jelenleg nincs fedezete az 

önkormányzatnak a kérelem támogatásához.  

 

Lipták Tamás képviselő: Egyetértett az alpolgármester asszonnyal. Javasolta, hogy a kérelem 

a polgármesteri keretből kerüljön támogatásra.  

 

Jákli Mihály: Megkérdezte, hogy pénzügyi keretek átcsoportosításával nem lehetne támogatni 

a rendezvényt? Pl. a testvérvárosi keret terhére?  
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Horváth Zsolt polgármester: Erre nincs lehetőség.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot 250. 000 Ft támogatás odaítélésével.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen és 1 tartózkodik szavazattal: 

 

95/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. támogatja a Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club (a továbbiakban: egyesület, 

székhely: 7020 Dunaföldvár, Liszt Ferenc utca 10. adószám:18867655-1-17) kérelmét. 

2. a „Dunaföldvár-Bölcske Bringatúra” esemény lebonyolításához 250 000 Ft működési 

célú támogatást biztosít az egyesület részére 2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024. 

(II.29) önkormányzati rendelet általános tartaléka terhére. 

3. az 1. és 2. pontban foglaltakra tekintettel Dunaföldvár Város Önkormányzata az 

államháztartáson kívüli források átvételéről és az önkormányzat által államháztartáson 

kívülre nyújtott támogatásokról szóló 23/2023.(IX.29.) önkormányzati rendelet szerint 

megállapodást köt a Holler Utánpótlás Nevelési és Felnőtt Club egyesülettel. 

4. a 2. pont szerinti támogatás felhasználásának határideje: 2024. május 31. 

5. a 2. pont szerinti támogatás elszámolásának határideje: 2025. január 31. 

6. felhatalmazza a polgármestert a szükséges jognyilatkozatok, intézkedések megtételére, 

a megállapodások aláírására. 

 

Határidő:  civil szervezetek értesítésére: 2024.05.02.  

  megállapodások elkészítésére: 2024.05.10. 

Felelős:  Horváth Zsolt polgármester 

Erről értesül: 

1. Kérelmező 

2. Pénzügyi és Adó Iroda 

3. Titkársági ügyintéző 

 

 

11. A Dunaföldvári Football Club beszámolója a 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat.  

 

15: 13 perckor Géczi László Balázs elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: Elmondta, hogy ez a beszámoló részletesebb volt, fotókat, szöveges 
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beszámolót is tartalmazott. Ennek ellenére a bizottság itt is kérte a beszámoló kiegészítését a 

2023. évre vonatkozó pénzügyi adatokkal. 

 

15: 14 perckor Lipták Tamás elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 7 fő. 

 

Jákli Mihály képviselő: Megkérdezte, hogy ha ez a pénz az idei szezon végéig elegendő, akkor 

miből fogják finanszírozni a következő szezont? A magas kiadási költségek mellett még mindig 

alulfinanszírozottnak gondolja a footballt Dunaföldváron. Mi lehet ennek az oka? Megkérdezte, 

hogy az NBIII- indulási költségeket is támogatta-e az önkormányzat 2023-ban? Elmondta, hogy 

az egyesületek támogatásával kapcsolatban egyeztetett Jákli János képviselővel, akinek további 

kérdéseket vetett fel.  

 

15:15 perckor Géczi László Balázs és Lipták Tamás képviselők visszajöttek. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 

 

Jákli János képviselő: A 2023/2024-es football szezonra 36.200.000 Ft visszatérítendő 

fejlesztési célú támogatást biztosít az önkormányzat az egyesületnek az NBIII-ban történő 

elinduláshoz szükséges fejlesztések megvalósításához. Jákli Mihály képviselő azt is 

megkérdezte tőle, hogy a 2024., évi költségvetés tartalmazza-e a 2024/2025-ös szezonhoz 

szükséges működési célú támogatást? Erre a válasza az volt, hogy nem tartalmazza.  

 

15:16 perckor Jákli Viktor elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 8 fő. 

 

Jákli János képviselő: Információja van arról, hogy a csapat nagyon jól szerepelt a szezonban 

az NBIII-ban, tehát jövőre is bent maradhatnak. Miből fognak működni jövőre? Ha ilyen jól 

szerepelnek a csapataink, akkor miért nem adunk nekik támogatást?  

 

15:19 perckor Jákli János elhagyta az üléstermet. 

A jelen lévő képviselők száma: 7 fő. 

 

dr. Süveges Árpád Róbertné alpolgármester: Az elmúlt években folyamatosan támogatta az 

önkormányzat a footballt és ezt a két egyesületet. A probléma az, hogy sosem kértünk tőlük 

részletes pénzügyi beszámolót, bevétel-kiadás tervezetet, így senki nem tudta előre, hogy 

mennyibe fog kerülni az NBIII-ban való szereplés. Ezt egyértelműen a klubvezetés hibájaként 

könyvelte el, tudniuk kellett volna, hogy milyen magas költségei vannak az NBMII-ban való 

szereplésnek, tudniuk kellett volna, hogy egy ilyen kisváros nem alkalmas arra hogy ilyen 

magas összeget biztosítson csak footballra, a további kötelező feladatai és egyéb támogatni 

szükséges civil szervezetek mellett. A probléma, hogy az idei évet sem tudják befejezni, a jövő 

évet pedig meg se tudják kezdeni. Ez a támogatási kérelem úgy érkezett be 2023-ban, hogy az 

egyesület azt mondta, csak az induláshoz szükséges a támogatás, ezt követően az MLSZ 

finanszírozza a költségeket. Ez nem így történt, ezért került most a kérvény a Képviselő-testület 

elé. Véleménye szerint a város költségvetése nem alkalmas arra, hogy ilyen magas 

költségvetésű sporttevékenységet finanszírozzon.  

 

15:20 perckor Jákli Viktor és Jákli János képviselők visszajöttek. 

A jelen lévő képviselők száma: 9 fő. 
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Horváth Zsolt polgármester: Elmondta, hogy amilyen lehetőségeket meg tudott mozgatni, azt 

megmozgatta a football támogatása iránt. Többet erről nem kíván beszélni. Véleménye szerint 

a Dunaföldvári Football Club beszámolója elfogadható.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a Dunaföldvári 

Football Clubnak is ki kell egészítenie a kérelmet pénzügyi beszámolóval.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 

 

96/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. a Dunaföldvári Football Club (székhely: 7020 Dunaföldvár, Paksi utca 75., 

nyilvántartási szám: 17-02-0000483, adószám: 19232290-1-17) 2023. évre vonatkozó 

beszámolóját elfogadja. 

2. kéri a beszámoló kiegészítést a soron következő képviselő-testületi ülésre a 2023. évi 

részletes pénzügyi beszámolóval.  

 

Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés 

Felelős: Horváth Zsolt polgármester 

Értesül:  
1 Dunaföldvári Football Club 

2 titkársági ügyintéző 

 

 

 

Horváth Zsolt polgármester szünetet rendelt el. A szünet 15:25 perctől 16:35-percig tartott. 

A szünet után az ülésteremben a jelen lévő képviselők száma: 9 fő.  

 

12. A Dunaföldvári Football Club megítélt támogatás jogcímének megváltoztatása 

iránti kérelme 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: Ismertette az előterjesztésben 

foglaltakat. A bizottság a beérkezett kérelem vonatkozásában az alábbi döntést hozta: 

 a Dunaföldvári Football Club kérelmére a 150/2023.(VIII.31.) számú KT határozat 2. 

pontja az alábbiak szerint módosuljon: 

 „az önkormányzat a Magyar Labdarúgó Szövetség által 1/2023. sz. Infrastruktúra 

szabályzatban meghatározott, az NB III. bajnoki osztályban való részvételhez 

szükséges infrastruktúra fejlesztések megvalósításához 6 000 000 Ft működési 

célú visszatérítendő támogatást, valamint 30 255 000 Ft fejlesztési célú 

visszatérítendő támogatást biztosít. 
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 a Dunaföldvári Football Club kérelmére a 150/2023.(VIII.31.) számú KT határozat 6. 

pontját az alábbiak szerint módosuljon: 

 a 6 000 000 Ft működési célú visszatérítendő támogatás elszámolásának és 

visszafizetésének határideje: 2024. december 31. napja. 

 amennyiben a támogatás visszafizetése nem történik meg a meghatározott időpontig, 

úgy a megállapodásban foglalt szankciók érvényesítését kéri a bizottság, amely lehet a 

2025. évi működési támogatás csökkentése is. 

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság arra a módosításra tett javaslatot, hogy 6 000 000 Ft összegű, 

visszatérítendő támogatást nyújtson az önkormányzat a szervezetnek a költségvetés tartalék 

keretének a terhére és amennyiben nem fizeti vissza a fenti összeget, úgy az a 2025. évi 

támogatásból legyen levonva.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot, a bizottságok által meghatározott módosításokkal.  

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 

 

97/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 

1. a Dunaföldvári Football Club (székhely: 7020 Dunaföldvár, Paksi utca 75., 

nyilvántartási szám: 17-02-0000483, adószám: 19232290-1-17) kérelmére a 150/2023. 

(VIII.31.) számú KT határozat 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

„a Magyar Labdarúgó Szövetség által 1/2023. sz. Infrastruktúra szabályzatban 

meghatározott, az NB III. bajnoki osztályban való részvételhez szükséges 

infrastruktúra fejlesztések megvalósításához 30 255 000 Ft fejlesztési célú 

visszatérítendő támogatást biztosít, valamint 6 000 000 Ft működési célú 

visszatérítendő támogatást biztosít a Dunaföldvári Football Club részére a 2023. évi 

költségvetés általános tartaléka terhére. 

A működési célú támogatást 2024. december 31. napjáig kell visszafizetni.” 

2. a 150/2023. (VIII.31.) számú KT határozat 6. pontját az alábbiak szerint módosítja:  

„a 2. pont szerinti támogatás elszámolásának és visszafizetésének határideje:  

a. fejlesztési célú visszatérítendő támogatás esetében a Magyar Labdarúgó 

Szövetség által e fejlesztések megvalósítására biztosított támogatás 

megérkezését követő első munkanapon, de legkésőbb 2024. október 31. napjáig. 

b. működési célú visszatérítendő támogatás esetében 2024. december 31. napjáig. 

Amennyiben a működési célú visszatérítendő támogatás visszafizetése határidőn 

belül nem történik meg, úgy a 6 000 000 Ft működési célú visszatérítendő 

támogatás a 2013. február 1. napján megkötött 1130/2013. iktatószámú 

megállapodás alapján járó, 2025. évi működési célú támogatásból kerül 

levonásra.” 

3. felhatalmazza a polgármestert a megállapodás módosításának, a szükséges 

jognyilatkozatok, intézkedések megtételére, a megállapodások aláírására. 

 

Határidő:  civil szervezet értesítésére: 2024.05.02.  

  megállapodás módosításának elkészítésére: 2024.05.10. 



21 
 

Felelős:  Horváth Zsolt polgármester 

Erről értesül: 

1. Kérelmező 

2. Pénzügyi és Adó Iroda 

3. Titkársági ügyintéző 

 

 

13. A Part-Oldalak Kulturális Egylet beszámolója a 2023. évi munkájáról 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatban foglaltakat. 

Véleménye szerint a beszámoló szöveges része lehetett volna részletesebb is, de a kérdéseikre 

az egyesület elnöke készségesen és részletesen válaszolt a bizottsági ülésen.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot. 

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 9 igen szavazattal: 

 

98/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a PART-

OLDALAK Kulturális Egylet (7020 Dunaföldvár, Templom u. 39., nyilvántartási szám:17-02-

0001089, adószám:18858853-2-17) 2023. évi a közszolgálati műsorszolgáltatásra vonatkozó 

beszámolóját, valamint a közösségi média-szolgáltatásra vonatkozó beszámolóját elfogadja. 

Határidő:   azonnal 

Felelős:   Horváth Zsolt polgármester  

Erről értesül: 

1. PART-OLDALAK Kulturális Egylet  

2. Titkársági ügyintéző 

 

 

14. Szent Rókus Borlovagrend támogatási kérelme 20. születésnapi rendezvény 

lebonyolításához 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Jákli János Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság elnöke: Ismertette az előterjesztésben 

foglaltakat. A bizottság a következetesség jegyében 250 000 Ft működési célú támogatás 

odaítélését javasolta a 2024. május 1-jén megrendezésre kerülő XX. születésnapi rendezvény 
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lebonyolításához. A támogatás fedezetét az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének általános 

tartaléka terhére biztosítsa. 

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: Az bizottság is 250.000 Ft támogatás odaítélését javasolta. 

 

Lipták Tamás képviselő: A beérkezett kérelemnek megfelelő támogatás odaítélését javasolta, 

tekintettel arra, hogy az egyesület fennállása ót egyszer sem kért önkormányzati támogatást. 

Érdemesek a támogatás odaítélésére. 

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot. 

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 6 igen 1 nem és 2 tartózkodik szavazattal: 

 

99/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. támogatja a Szent Rókus Borlovagrend (a továbbiakban: egyesület, székhely: 7020 

Dunaföldvár, Mély út 1., adószám: 18864621-1-17 ) kérelmét. 

2. 2024. május 1-jén megrendezésre kerülő XX. születésnapi rendezvény lebonyolításához 

350 000 Ft működési célú támogatást biztosít az egyesület részére Önkormányzat 2024. 

évi költségvetéséről szóló 4/2024. (II.29) önkormányzati rendelet általános tartalék 

keret terhére. 

3. az 1. és 2. pontban foglaltakra tekintettel Dunaföldvár Város Önkormányzata az 

államháztartáson kívüli források átvételéről és az önkormányzat által államháztartáson 

kívülre nyújtott támogatásokról szóló 23/2023.(IX.29.) önkormányzati rendelet szerint 

megállapodást köt az egyesülettel. 

4. a 2. pont szerinti támogatás felhasználásának határideje: 2024. május 31. 

5. a 2. pont szerinti támogatás elszámolásának határideje: 2025. január 31. 

6. felhatalmazza a polgármestert a szükséges jognyilatkozatok, intézkedések megtételére, 

a megállapodások aláírására. 

 

Határidő:  civil szervezetek értesítésére: 2024.05.02.  

  megállapodások elkészítésére: 2024.05.10. 

Felelős:  polgármester 

 

Erről értesül: 

1. Kérelmező 

2. Pénzügyi és Adó Iroda 

3. Titkársági Ügyintéző 

 

 

15. Javaslattétel a Tolna Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése által 

adományozható kitüntető díjakra 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

Véleményezte: Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság, Ügyrendi,- Közrendvédelmi és Jogi Bizottság 



23 
 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Lipták Tamás az Ügyrendi-, Közrendvédelmi és Jogi Bizottság elnöke: A bizottság két díjra 

tett javaslatot. A Babits Mihály díjra a Dunaföldvári Ördögszekér Táncegyesületet, a Tolna 

Vármegyei Közbiztonságáért díjra Széles Jánost javasolták.  

 

Kiss Lajos Csaba az Oktatási-, Kulturális-, Egészségügyi-, Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottság elnöke: A bizottság a Babits Mihály díjra a Dunaföldvári Ördögszekér 

Táncegyesületet javasolta. Hozzátette, hogy azzal is egyetért, hogy a Tolna Vármegyei 

Közbiztonságáért díjra Széles Jánost javasolja a Képviselő-testület.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Megkérdezte a képviselőket, hogy van-e még javaslatuk?  

 

Széles János képviselő bejelentette személyes érintettségét. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta az érintettség bejelentését.  

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen szavazattal: 

 

 

100/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1. tudomásul vette Széles János képviselő érintettségéről szóló bejelentését a „Javaslattétel 

a Tolna Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése által adományozható kitüntető díjakra” 

napirendi pont vonatkozásában. 

2. Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdésében meghatározott jogkörében eljárva Széles János képviselőt a „Javaslattétel 

a Tolna Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése által adományozható kitüntető díjakra” 

napirendi ponthoz kapcsolódó döntéshozatalból kizárja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Horváth Zsolt polgármester 

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot, a bizottságok által tett javaslatok alapján. 

 

Szavazott: 8 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 8 igen szavazattal: 

 

101/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. évben Tolna Vármegyei 

Önkormányzat Közgyűlése által adományozható díjakra az alábbi javaslatokat teszi:  

o Babits Mihály díjra javasolja: Dunaföldvári Ördögszekér Táncegyesület 

o Tolna Vármegye Közbiztonságáért díjra javasolja: Széles János 
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Határidő: javaslatok felterjesztésére 2024. április 30. 

Felelős:   Horváth Zsolt polgármester 

Értesül:  
1. Tolna Vármegyei Önkormányzati Hivatal 

2. Polgármesteri referens 

 

 

16. Külföldi állampolgárok ingatlanszerzési ügye 

Előadó: Horváth Zsolt polgármester 

 

Az írásos anyag az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Irodavezető: Ismertette az előterjesztésben 

foglaltakat. Elmondta, hogy a Tolna Vármegyei Kormányhivatal megkeresésére kell 

nyilatkoznia Dunaföldvár Város Önkormányzat Képviselő- testületének arról, hogy sért-e 

önkormányzati érdeket a külföldi állampolgárok ingatlan vásárlás iránti kérelme. Javaslata, 

hogy az ingatlanvásárlás nem sért önkormányzati érdeket.  

 

Széles János képviselő: Véleménye szerint az ingatlant ne engedje ki az önkormányzat 

külföldiek kezébe.  

 

Horváth Zsolt polgármester: Az ingatlan magántulajdonban van. A tulajdonos döntött úgy, 

hogy eladásra hirdeti.  

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Irodavezető: Igen. A külföldi állampolgárok évek 

óta bérlik az épületet, és működtetnek a benne egy üzletet. („Oszi Pékség”) Most ez a vállalkozó 

kívánja megvásárolni az ingatlant.  

 

dr. Süveges Árpád Róbertné: Évek óta szabályosan működtetik a vállalkozásukat. Ők is 

adófizető polgárok, nem javasolja a korlátozást.  

 

Géczi László Balázs képviselő: Hozzátette, hogy a pékség a Dunaföldvári Vöröskereszt 

számára napi szinten támogatást nyújt, a megmaradt napi pékárut általuk rászorulók között ki 

tudják osztani. Nem javasolta a korlátozást.  

 

Horváth Zsolt polgármester: A Képviselő-testületnek arról kell döntést hozni, hogy az 

ingatlan eladás sért vagy nem sért önkormányzati érdeket.  

 

A napirendi ponthoz további szóbeli kiegészítés nem történt. Horváth Zsolt polgármester 

szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot. 

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 5 igen 2 nem és 2 tartózkodik szavazattal: 

 

102/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. a Shigjeqi Osman, Shigjeqi Egzon és Shigjeqi Hasan koszovói állampolgárok 7020 

Dunaföldvár, Kossuth Lajos utca 37., belterület 1314/1 hrsz.-ú, kivett üzlet, udvar 
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megnevezésű ingatlan tulajdonjogának megszerzése tekintetében közérdeket vagy 

önkormányzati érdeket nem sért. 

2. felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozatok, jognyilatkozatok, 

valamint intézkedések megtételére. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Horváth Zsolt polgármester 

Erről értesül: 

1. Városfejlesztési és műszaki irodavezető 

2. Tolna Vármegyei Kormányhivatal Hatósági Főosztálya 

 

 

17. Egyebek 

 Szóbeli tájékoztatás Szent István szobor áthelyezésének ügyében 
 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Irodavezető: Elmondta, hogy sikerült egyeztetni 

a Paksi Múzeum restaurátorával, aki megvizsgálja a szobrot. Tervet is készít az áthelyezésre, 

az új hely a Rákóczi utca 8. szám alatti Könyvtár udvara lenne. Egy helyi kőfaragó veszi ki a 

szobrot és viszi el Paksra a restaurátorhoz. Ha megérkezik a vizsgálat eredménye, akkor arról 

tájékoztatást kap a Képviselő-testület.  

 

Jákli János képviselő: A 2024. évi költségvetésben van erre forrás? 

 

Lajkó Andor Városfejlesztési és Műszaki Irodavezető: A tervezési keret terhére 

megvalósítható.  

 

 Képviselői költségvetési keretösszeg emelése 
 

Horváth Zsolt polgármester: Tekintettel arra, hogy a Képviselő-testület tagjai részéről igény 

mutatkozott a képviselői költségvetési keret megemelésére, így javaslatot tett, hogy a soron 

következő Képviselő-testületi ülésre előterjesztésre kerül a költségvetési rendelet és az SZMSZ 

módosítása, hogy a képviselők nettó 500.000 Ft-ot tudjanak felhasználni képviselői 

költségvetési keret jogcímén.  

 

A képviselők a kezdeményezéssel egyetértettek, további szóbeli kiegészítés nem történt. 

Horváth Zsolt polgármester szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot. 

 

Szavazott: 9 fő. 

A Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta 7 igen 1 nem és 1 tartózkodik szavazattal: 

 

103/2024.(IV.30.) KT 

h a t á r o z a t 

 

Dunaföldvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy  

1. kezdeményezi a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

19/2020 (IX.28.) önkormányzati rendelet 33.§ (6) bekezdésének és az Önkormányzat 

2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024. (II. 29.) önkormányzati rendelet 6.§ (2) 

bekezdés módosítását azzal, hogy a 2024. évben az évi képviselői keretösszeget 666 

666 Ft-ra kerüljön megemelésre.  
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2.  az 1. pontban foglaltak végrehajtásával összefüggő módosításokat a soron következő 

Képviselő-testületi ülésre elő kell készíteni. 

 

Határidő:  soron következő képviselő-testületi ülés 

Felelős:  polgármester 

Erről értesül: 

1. Aljegyző 

2. Pénzügyi és Adó Iroda 

3. Titkársági ügyintéző 

 

 Egyéb szóbeli kiegészítések 

 

dr. Süveges Árpád Róbertné alpolgármester: Felkérte a műszaki irodát, hogy gondoskodjon 

arról, hogy az Iskola utcai óvodába is készüljön el egy kerti csap. Ennek költségeit a képviselői 

költségvetési keretéből szeretné finanszírozni. Kérte továbbá, hogy a Hunyadi park felé vezető 

bicikli út kaszálása megtörténjen, illetve kérjen be árajánlatot egy burkolt patkára, hogy egy 

buszmegálló kialakítható legyen a laktanyában is a 6 számú főút mellett.  

 

Kiss Lajos Csaba képviselő: Kérte, hogy a laktanya felé vezető korlát kerüljön lefestésre a 

bicikliút mellett. A vasút utcai játszótéren egy nagy rönk szakadt le a fáról, ellenőrizni kell a 

fák állapotát a játszótereken. A híd alatt a Duna utca vége elhanyagolt, szükséges kitakaríttatni. 

A közvilágítást ellenőrizni kell este és be kell jelenteni azt, ahol nincs világítás. Hozzátette, 

hogy vállalja, hogy este végigmegy a városon és rögzíti, hol nincs közvilágítás.  

 

Lipták Tamás képviselő: Elmondta, hogy idén nem indul Erzsébet tábor program, de az 

önkormányzat intézményei, a Magyar Vöröskereszt és a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 

oldaláról szándék van arra, hogy a napközbeni nyári gyermekfelügyeletet idén is biztosított 

legyen. Kérte, hogy figyeljék a szülők a felhívásokat. Kérte a hajléktalan helyzet kezelését a 

buszmegállóban.  

 

Jákli János képviselő: Megkérdezte, hogy a Kossuth téri játszótéren az illemhelyet mikortól 

lehet használni?  

 

Horváth Zsolt polgármester: Válaszul elmondta, hogy a beruházás megvalósult, a 

közművekre való rácsatlakozáshoz szükséges engedélyek beérkezésére várunk. Ha ez 

megtörténik, akkor használható lesz az illemhely. 

Miután további hozzászólás nem volt, megköszönte a hatékony munkavégzést és a 

döntéshozatalt. Meghívta a lakosságot a május 1-jén megrendezésre kerülő városi Majális 

ünnepségre, ahol az Európai Uniós csatlakozás 20. évfordulóját is megünnepli a város.  

 

Egyéb hozzászólás, javaslat nem érkezett. Horváth Zsolt polgármester 17:45 perckor lezárta a 

nyilvános ülést. 

 
k. m. f. 

 

Horváth Zsolt      dr. Boldoczki Krisztina 
polgármester                     jegyző 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

Jákli János 

képviselő 


